
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael 

Johansson (M) angående nya vårdcentraler 
 
Budget 2019 uttalar att det skall vara enkelt att starta nya vårdcentraler. Utan att det 
direkt sägs är innebörden att vi bör ha fler vårdcentraler.  
 
Då är mina frågor: 
 

1. Vilka nya vårdcentraler bör ,enligt din uppfattning, etableras under 2019 och 
2020? 

2. Är det några geografiska områden i vårt län som har stort behov av nya 
vårdcentraler och där utökat utbud skulle förbättra tillgängligheten? 
 

 

Carl-Olof Bengtsson (S) 
 


